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    Zápis ze 2. schůze výboru sekce rychlostní kanoistiky ČSK,  

konané dne 22.3. 2016 v Praze na Strahově  
 

přítomni:   J. Boháč , P. Šebesta, P. Bednář,  M. Doktor, P. Mokrý 
omluven:  P. Náprstek 
host:    Z. Krpata,   
omluven host: P. Hottmar 

 

  

 1.   STK   
 

□ 

 

Předseda STK Z. Krpata informoval o jednání STK. Byla dokončena příprava hlavních závodů jako celku. Z. 

Krpata jednal se zpracovatelem závodů M. Slabejem. Došlo k dohodě o zajištění všech závodů v Račicích 

firmou Sportis na byla dojednána cena za jejich zpracování.  Dalším krokem je soulad v registru – projednají M. 

Vávra, M. Slabej, Z. Krpata. Dokončena termínová listina – 53 regionálních závodů, dokončuje se grafická 

úprava pro zveřejnění na webu ČSK. STK připravuje návrh na účelové dotace pořadatelům. 

 Registrace členské základny nově zpracovává Michal Polanský, styčné místo pro zasílání změn a nově 

zaregistrovaný členů zůstává na sekretariátu ČSK, Zátopkova 100/2, 160 17 Praha 6 - Břevnov.  

Výbor projednal opatření v souvislosti v cenami služeb na závodišti v Račicích. Nutno projednat výklad ceníku 

s ředitelem areálu. Případný nárůst některých nákladů pro pořadatele závodů bude nutné kompenzovat 

úspornými opatřeními. Připravuje se posílení záchranné služby o dispečera, který bude v kontaktu se čluny na 

trati. Na příštím jednání STK 3. 5. bude vyhodnocen průběh I.NZ a určen další postup. I.NZ je připraven, 

podobně je připraveno MČR dlouhé tratě mládeže v Mostě. 

 Pravidla pro sezónu 2016 – podána informace o jejich přípravě a vysvětleny navržené změny. Výbor 

připomínky k pravidlům a navrhované změny projednal a předložená pravidla schválil. Bude zveřejněno. Do 

příštího jednání výboru upraví Z. Krpata rozpočet STK podle aktuálních skutečností.    

  

     2. 1.   SCM, Sportovní střediska (SpS), péče o talentovanou mládež 
 

□  Jarní výcvikový tábor pro mládež na Obozu je podobně jako v minulých letech velmi dobře připraven. Ze 

strany oddílů je o účast na akci velký zájem. Stále platí požadavek výboru SRK ČSK - klást důraz na dostatečné 

trenérské zajištění a bezpečnost. Odpovědnost trenérů za jednotlivé části VT bude řešit P. Hottmar.                      

   

3.   Informace z RDS, RDJ, RDM 
 

 RDS 
 

   

□ Příprava - K dispozici byla obsáhlé písemná zpráva reprezentačního trenéra, který je přítomen na VT v Chula 

Vistě. Příprava členů  RD probíhá bez zásadních komplikací – USA, Sevilla, Sabaudie, JAR, Chorvatsko, 

Portugalsko.  
 

□ 

 

Perspektiva přípravy žen pro příští OH cyklus – J.Boháč představil rámcový návrh, jak komplexně řešit 

specializovanou přípravu žen směrem k novým OH disciplínám v rychlostní kanoistice. Implementace je reálná 

od sezóny 2017/2018. Nutno předjednat podmínky s rezortními centry a upravit i motivační kritéria v oblasti 

mládeže a rozpočet sekce. Záměr bude dále upřesňován.    Ú-7/8/15: členové výboru 

                                                                                                                T: září 2016 
 

□ 

 

Úkol 2/1/16 byl splněn: J. Boháč zpracoval a předal trenérům informaci pro sportovce o nadstandardní podpoře 

medailistů z MS a ME v roce 2016. Prostředky budou poskytnuty svazu a za čerpání podpory dle metodiky 

MŠMT a ČOV je zodpovědný svaz. Nadstandardní podpora je opět určena pro oblast sportovně-medicínsko-

technického servisu pro sportovce. Cílem je dosáhnout stejných podmínek pro přípravu jako mají nejlepších 

zahraniční týmy a využití nejnovějších poznatků ve sportovní vědě.   
 

□ OH Rio – M.Doktor  podal informaci z poslední cesty do dějiště OH. Zůstávají problémy s kvalitou vody na 

závodišti v případě deštivého počasí, hrozbou stále jsou komplikace s dopravou z OH vesnice na závodiště 

v ranní špičce. Jedním z řešením je objednání vlastního ubytování blízko dráhy, u stanice metra. Bude řešeno po 

zjištění podmínek                                                                        Ú- 1/2/16: P. Hottmar 

                                                                                                          T: 12. 4. 2016 

 
  

□ Smlouvy s reprezentanty pro rok 2016 – jsou postupně uzavírány. V průběhu 2017 se textace smluv celosvazově 

sjednotí (rychlost i slalom), dosud to tak zcela není. Cílem je umožnit využití marketingového potenciálu svazu 

a nastavit podmínky pro využívání osobních sponzorů závodníků. 
 

□ Akademické MS 2016 – soutěž původně plánovaná do Mexika byla FISU přesunuta do Portugalska, do 
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 Montemoru, 7.6. - 10. 6. 2016,  v týdnu po III. kole SP. Výbor projednal důsledky posunutí, uložil P. 

Hottmarovi po I. NZ zpřesnit NK pro ME a AMS a informovat o nich trenéry a závodníky. 
 

□ 

 

Výbor projednal a schválil účast kanoistky Denisy Řáhové z PPL na kempu ICF, organizovaném z rozvojového 

programu ICF v Boulogne – FRA. Výbor rozhodl o úhradě pobytu trenéra, která není ICF hrazena, z prostředků 

sekce. Dopravu dvou osob letecky zajistí oddíl, pobyt závodnice ICF. Zapůjčení lodi bez nákladů zajišťuje 

pořadatel.  
 

□ 

 

Připravovaná smlouva o partnerství s Alpine-Pro. J. Boháč informoval o aktuálním stavu připravovaného 

kontraktu ČSK s výrobcem outdoorového oblečení, společností Alpine-Pro, dodavatelem Českého olympijského 

týmu.  Kontrakt by zahrnoval výbavu oblečení pro celý ČSK, všechny reprezentace a rozhodčí, do roku 2020. 

„A“ týmy reprezentace v rozšířeném sortimentu. Plnění  v plném rozsahu se plánuje od r. 2017. Rok 2016 by 

byl náběhový. Jednání dosud nejsou ukončena.   
 

RDJ 
 

 

□ 
 

 

 Únorové testování RDJ – se konalo v sobotu 13.2.  v Nymburce tradiční testy RDJ. P. Hottmar informoval o 

jejich průběhu a dosažených výsledcích účastníky, jejich trenéry a výbor v podobě písemné zprávy.   

   

  Různé 
 

□ Pořadatelství MEJ+U23 2019 v rychlostní kanoistice – J.Boháč informoval, že předsednictvo Evropské 

kanoistické asociace 4.3. v Berlíně přidělilo Českému svazu kanoistů pořadatelství MEJ+U23 2019 v rychlostní 

kanoistice v Račicích. Kandidatura zpracovaná P.Šebestou a na jednání ECA presentována J. Pollertem,  

skončila v konkurenci 6 uchazečů diplomatickým úspěchem pro ČSK. 
  

□ 

 

Ú-12/8/15 prodlouženo: Vydání metodické publikace pro trenéry s využitím dotace ČOV - P.Hottmar vytvořil 

předběžnou osnovu, návrh hlavních kapitol publikace. Návrh je předmětem diskuse. Výbor rozhodne o postupu 

s využitím doporučení Rady SCM.                                               Ú- 12/8/15:  P. Hottmar, M. Doktor 

                                                                                                                      T: 2016                                    
 

□ Úkol - 14/8/15 byl vyřešen - stávající komise veteránské kanoistiky SRK ČSK, ve které aktivně pracují B. 

Vernerová a M. Kučera připraví informace k veteránským akcím, spolupracuje se sekretariátem a s STK, 

informace předává cílové skupině do hnutí. Není důvod provádět změny v jejím složení, ale zájem další 

koordinaci veteránských aktivit je vítán.  
 

□ 

  

Úkol - 4/1/16 byl splněn:   Školením trenérů II. třídy úspěšně prošlo 27 nových trenérů. Pověřený registrátor 

M. Polanský nově získané kvalifikace zaznamená do registrací ČSK. 
 

□ 

 

Úkol - 9/9/15 byl splněn:  Provádí se demolice ruin bývalé cílové věže na Skalici a asanace spáleniště kiosku a 

chatky.  Bylo vyhlášeno výběrové řízení na nového nájemce. – zajistí J. Heller. J. Boháč informoval výbor o 

jednání na Magistrátu HLMP k získání grantu na částečnou opravu cílové věže na Císařské louce.     
  

□ Příprava rozpočtu SRK ČSK 2016 – k dispozici jsou z MŠMT pouze neoficiální a neúplné informace o výši 

podpory jednotlivých národních svazů z dotačních programů MŠMT. Pokud se situace změní, bude na příštím 

jednání výboru předložen aktualizovaný návrh rozpočtu sekce na rok 2016. Rozpočty STK, RDS a RDJ budou 

zpřesněny začátkem dubna. Nutno doplnit neplánovaná vydání, přepočítat a upravit původní rozpočty středisek 

podle nově známých nákladů.                                    Ú-5/1/16 : Z. Krpata, P. Hottmar, J. Boháč        

                                                                                                                 T: přeloženo na 10.5. 2016 
 

□ Metodická publikace ze Španělska – metodická publikace o sportovním tréninku v rychlostní kanoistice byla 

zakoupena v pěti kusech pro studium a rozhodnutí, zda je účelné zajistit překlad do češtiny. Posouzení dodají 

trenéři RSC. Z podnětů trenérů bude vyvozen závěr.               Ú-6/1/16 : P. Hottmar, P. Náprstek        

                                                                                                               T: přeloženo na 10.5. 2016 
 

□ Investice v Národním olympijském centru, Labe aréně Račice (NOC-VS) - P. Šebesta informoval výbor o 

aktuálním stavu realizace investic NOC v Račicích z prostředků MŠMT. NOC dokončilo stavbu první části 

nové ubytovny, na místo zbouraných chanosů. Informoval o potížích s vytápěním a teplou vodou, za zbourané 

energo centrum není dosud adekvátní náhrada. NOC bude v roce 2016 rekonstruovat starou loděnici, další dvě 

investice, nová výstavba, musí být realizovány svazy, aby se v návaznosti na podmínky MŠMT snížily náklady 

na spoluúčast. ČSK bude stavět průplav s mostem na 600m, ČVS dostaví zbývající hangáry nové loděnice. 

K tomu musí NOC darovat příslušné pozemky zpět svazům. VH NOC převod pozemků pro stavbu schválila. 

Administrativně náročné. Je připravována projektová dokumentace na stavbu mostu + průplav na 600m na 

ostrově, a oprava ženijního mostu na ostrov. V případě dostatku investičních prostředků se započne i 
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s rekonstrukcí tribuny. 

 

□ Příprava SP 2016 v Račicích - P. Šebesta informoval výbor o přípravě SP 2016, který se koná 27.-29.5. 

v Račicích. Na SP je přihlášeno cca 560 účastníků. Zažádáno o státní příspěvek. Italský výrobce a dodavatel 

začne před I. NZ instalovat automatické startovací zařízení na dlouhé tratě, kde bude prvně otestováno. 

Časomíru bude provádět stejně jako na firma  Swiss timing, připravující technologii měření pro OH 2016 a 

vyzkouší k měření časů s využitím čipů na lodích. Stravování bude zajišťovat nový poskytovatel. Komunikace 

s ICF tradičně velmi nepružná ze strany ICF. Příprava však probíhá dle harmonogramu. 
 

□ 

 

Nový oddíl SRK – Výbor SRK ČSK vzal na vědomí, že Výkonný výbor ČSK schválil zařazení nového žadatele 

o členství v ČSK, oddílu rychlostní kanoistiky Slovan Hranice, do soutěží závodní sezóny 2016, pokud 

v termínech splní potřebné povinnosti vůči ČSK. Přijetí do ČSK proběhne formálně na konferenci ČSK na 

podzim letošního roku. 
 

□ 

 

Projekt ČOV Olympijský park Rio - Lipno 2016 – J.Boháč informoval, že svaz byl přizván ke koordinaci 

aktivit v rámci připravovaného parku, k prezentaci vodáckých aktivit. Jednání se v současné době pozastavila, 

neboť nastavené podmínky od ČOV jsou pro svaz nevýhodné a ekonomicky ztrátové. ČOV předpokládá, že 

svaz bude aktivity částečně dotovat. Jednání s ČOV budou pokračovat. Zájmem je představit návštěvníkům 

všechny disciplíny ČSK, v rámci parku proběhne i M-ČR ve vodním slalomu. Rozsah aktivit bude přizpůsoben 

nabídnutým podmínkám. Připravuje se „minimalistická“ verze prezentace svazu.  
 

□ 

 

Dotační programy MŠMT – diskutována informace předsedy o neinvestičních dotacích MŠMT, novém 

Programu VIII - Organizace sportu ve sportovních klubech a tělovýchovných jednotách. Žadateli přímo na 

MŠMT byly jednotlivé SK/TJ. Z celkového počtu téměř 3 tis. žadatelů je velmi málo kanoistických klubů. 

Žadatelé budou přímo z MŠMT upozorňováni na případné doplnění neúplných žádostí a budou uzavírány 

smlouvy. K rozdělení má MŠMT připraveno 340 mil. Kč. 
 

□ 

 

Pravidla provozu na Vltavě v Praze – po intervencích sportovního prostředí, včetně ČOV, Státní plavební 

správa zakáže od 1.4. do 31.10. neomezenou jízdu motorových člunů a nařídí jízdu v takzvaném výtlačném 

režimu ve dvou úsecích. První je mezi ostrovem Štvanice a železničním mostem na Výtoni. Od Výtoně pak 

bude asi kilometrový úsek bez rychlostního omezení a od Stadionu vodních sportů na Císařské louce až po 

Barrandovský most bude druhý úsek s pomalou plavbou.     
 

  

  

Zapsal: P. Mokrý    

 

 

Příští jednání výboru SRK ČSK se uskuteční 12.4. 2016 ve 14:00 na Strahově 


